

Chlorhexidine Gluconate

【TPARM】Parmason® Gargle Solution 2mg/mL, 200mL/Bot

ATC Code : A01AB03

中文名：寶馬生漱口水 «寶齡富錦»

適應症：口腔內之殺菌消毒。

成分： Each mL contains:
Chlorhexidine Gluconate2.0 mg

藥理分類： Antibiotic, Oral Rinse.

用法用量： 10-20 mL BID-TID for gargling and hold in the mouth for 30-60 sec then spit it out.

Note: Use in the morning and evening after brushing teeth. Following administration, do not immediately rinse with water or other mouthwashes, brush teeth, or eat.

注意事項： 1.每次 10-20ml(約 1-2 瓶蓋)，於口腔內漱洗並停留三十秒至六十秒後吐出，可於早晚或需要時使用。請勿吞服。
2.使用後 30 分鐘內勿進食、吸菸或服用飲料。
3.本品含酒精 4.1%(V/V)，宜審慎使用。
4.口腔潰瘍者，請勿使用含酒精成分之本類製劑。

懷 孕 期： Adverse events have not been observed in animal reproduction studies following use of the **oral rinse**.

授 乳 期： It is not known if chlorhexidine is excreted in breast milk. The manufacturer recommends that caution be exercised when administering chlorhexidine oral rinse to nursing women. However, oral rinse is not intended for ingestion; patient should expectorate after rinsing.

儲 存： 儲存於 25°C 以下

備 註： 本院另備 4 L 包裝品 (料號 1T3A031170) 僅供牙科使用。